

供应圣诞老人爬珠系列产品

产品名称	供应圣诞老人爬珠系列产品
公司名称	舟山市乐成玩具有限公司
价格	.00/箱
规格参数	造型是否卡通、动漫:否 造型类别:人物 人物分类:圣诞老人
公司地址	岱山县东沙镇兴东大道20号
联系电话	0580-7336289 13386692728

产品详情

造型是否卡通、动漫：否
品牌：圣诞老人爬珠
是否填充：否
是否静态展示：否

造型类别：人物
材质：毛绒
是否电动：是
是否多功能：是

人物分类：圣诞老人
毛绒分类：布绒
供电方式：电池
功能：闪光、音乐/发声、上下滑动

是否充气：否
适用年龄：10-14岁
加工定制：是
外贸类型：出口

是否能够DIY：否
包装方式：彩盒
加工方式：来样定制
是否支持一件代发：支持

控制方式：力控
产地：浙江舟山
是否外贸：是
高度：25-50CM

公司简介

本公司（原岱山县乐成玩具厂）成立于1993年10月，2011年成立舟山市乐成玩具有限公司（工厂）。位于浙江省岱山县岱北工业区。是一家从事圣诞玩具、礼品、塑料制品的生产厂家。目前公司面积4000平方米，拥有先进的生产技术和规范的生产线，以及坚实的技术团队，可以根据客人的要求打样、生产。公司的主要产品有电动系列圣诞玩具、爬绳系列圣诞玩具、充气系列圣诞玩具以及塑料玩具。公司的生产能力大概150万个每年，产值usd2000000，90%以上的产品销往欧洲、美国、日本等超过20个国家，受到客人的一致好评。产品已通过ce,rohs,en71和en62115（50088）等测试。“质量第一，信誉第一”是我们公司为客人服务的原则，依靠这一准则来开拓市场。我们希望和广大的新老客人建立长久的合作。

company introduction

zhoushan l&c toys co., ltd is established in 2011 and located in daishan industry zone, daishan county, zhejiang province, china. it ' s a manufacture, which specializing in christmas toys, gifts and plastic items. the company covers an area of 4000 square meters at present. it occupies advanced facilities and automatic assemble lines. the company has

a strong technical team, and can make design according to the requirement from customers. the main product of the company are the series of christmas electric toys, the series of christmas climbing toys, the series of christmas inflatable toys and plastic toys. the capacity of production is more than 1.5 million pieces with output value as high as usd 2000000 per years, more than 90 percent are sold to europe, usa, japan etc., over 20 countries all over the world. the products have won favorable comment from all the customers. the products are according with ce,rohs,en71, and security standard en62115 (50088). the tenet of the company is “ quality first, reputation first, service for customers ” . according to this, we expand the market. we hope to build beautiful future with all old and new customers.

zhou shan I&c toys co., ltdadd:daishan industrial zone, zhou shan, zhejiang province, chinaningbo
officetel:86-580-4771118fax:86-580-4772518